

校園簡訊 School News Letter

第一百九十七期 / Issue 197 – February 29, 2020

聖城中文學校 S. A. Chinese Culture Institute

11927 Mesquite Mesa St., S.A. TX 78249 Tel. (210) 415-7641

<https://sacci.us>

【家長會禮券籌款結果 - PTO Gift Cards Fundraising Results】

去年為學校籌款一事，家長會會長John Ng於十一月十八日發出郵件，提出以代售禮券，由禮券公司處賺取二至二十百分比的佣金，此事得到家長們的支持。聖誕節前家長們踴躍訂購禮券並向親朋好友推銷，共售出194張禮券，總值7,065元，本校佣金為338.86元加上1.25%的獎金\$88.27元，共籌得427.13元。

在此感謝家長，同學和老師們的贊助，特別感謝John Ng's sister Susan Ng協助整理所有名單，送交並訂購禮券。使得這次籌款活動空前成功。

To support school fundraising, PTO chairman John Ng proposed in his Nov. 18 email to sell gift cards to earn money through Scrip. He received enthusiastic support from parents, students and teachers. In total, 194 gift cards (valuing \$7,065) were sold, earning \$338.86 plus a 1.25% bonus of \$88.27, for a total of \$427.13 in funds raised.

Thanks to the following members and friends for their support:

Nancy Forn	\$70.50	Sales by Mitchell Family	
Honor Phillips	\$275.00	David Mitchell	\$700.00
Jennifer Rivera	\$100.00	Patricia Chung	\$445.00
Aubrey Wang	\$375.00	Jeffrey Addington	\$25.00
Daisy Tran	\$1,695.00	Leslie Gonzales	\$50.00
Kelley Zion	\$125.00	Michael Liska	\$150.00
Sales by John Ng	\$3,240.00	Total sales by Mitchell	\$1,370.00
Lisa Hernandez	\$165.00		
Total sales by Ng	\$3,405.00	Funds Raised	\$427.13

Special thanks to Susan Ng for taking care of all the logistics.

Thank you!

Here are more photos we received from our CNY party on 1/26/2020.



【三月份重要事項 Important dates for March】

1. 三月一日 **(3/1/2020)** - 班級團體照。如有學生缺席，而不能完成，我們會繼續整個三月份，直到完成。
Class Photos: We will come to each classroom to take group photos during the month of March.
2. 三月十五日 **(3/15/2020)** - 春假，學校放假一天。
There will be no school due to Spring Break.
3. 三月二十二日 **(3/22/2020)** - 當日將舉行初級班第三級以上學生中文查字典比賽。時間訂於下午2:30分至3:15分在各班教室舉行。初級班第一級將於同時舉行注音符號比賽。各班前三名，將於結業典禮時，頒贈獎狀以茲鼓勵。
Chinese Dictionary Contest – This contest is for all students in Beginner Level 3 and up, and will be held in individual classrooms on 3/22/2020, from 2:30pm to 3:15pm. Beginner Level 1 students will have phonetics contest at the same time. The top 3 contestants in each class will receive a certificate at the Awards Ceremony.